
 

 

 

 

Sprawozdanie Przewodniczącej Rady Miasta Kobyłka 

 
z działalności między sesjami Rady Miasta w dniach od 14.08.2024 r. do 26.09.2024 r. 

 

Do Biura Rady Miasta Kobyłka w okresie od 14.08.2024 r. do 26.09.2024 r. wpłynęły 

następujące pisma: 

 

 

1) Dnia 14.08.2024 r. w Ossowie w miejscu upamiętniającym śmierci Ks. Ignacego 

Skorupki odbył się apel poległych „Uroczysty Capstrzyk”, podczas którego 

Przewodnicząca Rady Miasta Kobyłka, Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Monika 

Janczara, Radni Klaudia Żebrowska, Michał Tabor, Katarzyna Chmiel, Artur Rola, 

Zbigniew Turek, Paweł Kostrzewa złożyli uroczyście wieńce pod krzyżem w miejscu 

śmierci ks. Ignacego Skorupki wraz z Burmistrzem Miasta Konradem Kostrzewą, 

 

2) Dnia 15.08.2024 r. Przewodnicząca Rady Miasta wraz z Wiceprzewodniczącym Rady 

Miasta Jackiem Lisem oraz Radnym Arturem Rolą uroczyście złożyli wieńce 

na Cmentarzu Poległych w Ossowie podczas uroczystości związanych z obchodami 

104 rocznicy wybuchu Bitwy Warszawskiej 1920 r.; 

 

a) w tym samym dniu Przewodnicząca Rady Miasta wraz z Radnym Arturem Rolą 

uroczyście złożyli wieńce przy pomniku Wincentego Witosa w Radzyminie podczas 

odchodów 104 rocznicy wybuchu Bitwy Warszawskiej 1920 r. 

 

3) Dnia 18.08.2024 r. Przewodnicząca Rady Miasta wraz z Radnym Arturem Rolą, Radnym 

Michałem Taborem, Radną Katarzyna Chmiel oraz Radną Aleksandrą Korzeniewską 

złożyli uroczyście wieńce na Cmentarzu Parafialnym w Kobyłce przy pomniku poległych 

w Bitwie Warszawskiej w 1920 r.  

 

4) Dnia 19.08.2024 r. wpłynęła odpowiedź Urzędu Miasta na prośbę 

Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Pana Jacka Lisa w sprawie pojęcia działań 

prewencyjnych dotyczących częstej obecności dzików w rejonie ul. Powstańców 

i ul. Rosłana w Kobyłce; 

 

a) w tym dniu wpłynęła również odpowiedź Urzędu Miasta na zgłoszenie mieszkanki 

z dnia 9 sierpnia 2024 r. w sprawie dzików na ul. Kraszewskiej, problem był szeroko 

omawiany podczas posiedzenia Komisji Infrastruktury i Ochrony Środowiska.  

 



 

 

 

5) Dnia 22.08.2024 r. wpłynęła odpowiedź Wydziału Gospodarki Przestrzennej Urzędu 

Miasta na wnioski z posiedzenia Komisji Rozwoju i Gospodarki Przestrzennej z dnia 

19.08.2024 r. 

 

6) Dnia 23.08.2024 r. wpłynęła odpowiedź Burmistrza Miasta na wnioski Radnych 

z posiedzenia Komisji Infrastruktury i Ochrony Środowiska z dnia 19.08.2024 r. 

 

7) Dnia 25.08.2024 r. Pan Radny Paweł Kostrzewa skierował do Burmistrza Miasta 

Interpelację w sprawie uszkodzonej nawierzchni ronda przy wiadukcie kolejowym PKP 

Kobyłka Ossów. 

 

8) Dnia 26.08.2024 r. wpłynęła informacja dotycząca analizy kosztów poniesionych 

na remonty w Zespole Szkół Publicznych nr 2 w Kobyłce, przedstawiona podczas 

Komisji Finansowo-Budżetowej w dniu 21.08.2024 r. 

 

9) Dnia 27.08.2024 r. wpłynęło postanowienie nr 3012/2024 Komisarza Wyborczego 

w Warszawie III z dnia 20 sierpnia 2024 r. w sprawie obsadzenia mandatu radnego rady 

Miasta Kobyłka. Radnym został Pan Łukasz Rostek, który w dniu 26 sierpnia 2024 r. 

złożył ślubowanie radnego podczas V sesji Rady Miasta Kobyłka; 

 

a) W tym dniu wpłynęła również skarga z dnia 26.08.2024 r. na działania Burmistrza 

Miasta wobec Dyrektora Publicznej Szkoły Podstawowej Nr 1 im. Zofii Nałkowskiej 

w Kobyłce. 

 

10) Dnia 30.08.2024 r. Pani Radna Edyta Zbieć skierowała Interpelację do Burmistrza Miasta 

dotycząca przejęcia przez Miasto na zasadzie wymiany ulic podlegających dotychczas 

pod Starostwo Powiatowe w Wołominie. 

 

11) Dnia 02.09.2024 r. podczas dyżuru Radnych w Biurze Rady Miasta Wiceprzewodnicząca 

Rady Miasta Kobyłka Pani Monika Janczara, Radni Pan Łukasz Błoński oraz Pan Konrad 

Kostrzewa spotkali się z mieszkańcami ul. 3 maja w Kobyłce, spotkanie dotyczyło 

problemu permanentnego zalewania ulicy 3 maja. 

 

12) Dnia 03.09.2024 r. Pan Radny Łukasz Rostek skierował do Przewodniczącej Rady Miasta 

Kobyłka pismo z prośba o włączenie Radnego do prac w Komisji Infrastruktury 

i Ochrony Środowiska, Komisji Skarg, Wniosków i Petycji oraz Komisji Rewizyjnej 

Rady Miasta Kobyłka. 

 

13) Dnia 04.09.2024 r. wpłynęła odpowiedź Burmistrza Miasta na Interpelację Pana Radnego 

Pawła Kostrzewy z dnia 25.08.2024 r. 



 

 

 

 

14) Dnia 05.09.2024 r. Radni skierowali pismo do Burmistrza Miasta Kobyłka w sprawie 

rozważenia możliwości zapewnienia Radzie Miasta Kobyłka niezależnej obsługi prawnej 

przez adwokata bądź radcę prawnego, który nie świadczy na co dzień usług na rzecz 

organu wykonawczego; 

 

a) w tym dniu Klub Radnych Platformy Obywatelskiej RP w Kobyłce skierował 

Interpelację do Burmistrza Miasta Kobyłka dotyczącą gospodarowania odpadami 

komunalnymi w Mieście Kobyłka. 

 

15) Dnia 06.09.2024 r. wpłynęło zaproszenie od Burmistrza Miasta Kobyłka, Miejskiego 

Ośrodka Kultury im. Jerzego Turka w Kobyłce, Spółdzielni Socjalnej Podkowa 

skierowane do Rady Miasta Kobyłka do udziału w obchodach „Święta Kobyłki, 

Ryneczek Pracy i Piknik Organizacji Pozarządowych” w dniu 14 września 2024 r. 

w godzinach 14:00-21:00. Wydarzenie miało miejsce na Rondzie Cudu nad Wisłą 

w Kobyłce (dzielnica Stefanówka). W obchodach Święta Kobyłki wzięli udział Radni: 

Pani Przewodnicząca Sylwia Jaźwińska, Pani Radna Agnieszka Kibart, Pani Radna 

Klaudia Żebrowska, Pani Radna Magdalena Dybka, Pani Radna Aleksandra 

Korzeniewska, Pani Wiceprzewodnicząca Monika Janczara, Pani Radna Barbara 

Filipczak, Pan Radny Paweł Kostrzewa, Pan Radny Łukasz Błoński, Pan Radny Mateusz 

Walicki, Pan Radny Andrzej Zbyszyński, Pan Radny Artur Rola,  

 

16) Dnia 09.09.2024 r. podczas dyżuru Radnych w Biurze Rady Miasta Pani Przewodnicząca 

Sylwia Jaźwińska, Pan Radny Michał Tabor oraz Pan Radny Mateusz Walicki 

w obecności Radnego Artura Roli spotkali się z mieszkańcami, tematyka spotkania 

był między innymi: Miejscowy Plan Zagospodarowania Przestrzennego oraz plan ogólny 

dla obszaru w obrębie 13 i 17 w Kobyłce, popularnie zwanego „Serwitutami”; 

 

a) w tym dniu wpłynęło również zaproszenie dla Państwa Radnych przekazane przez 

Panią Dyrektor Miejskiej Biblioteki Publicznej w Kobyłce im. Stanisława Ryszarda 

Szpotańskiego na wydarzenie „Wokół Bazyliki Świętej Trójcy” zorganizowane 

w dniu 16.09.2024 r. o godzinie 18:30 w budynku MBP w Kobyłce przy ul. Leśnej 8; 

 

b) w tym dniu Radni Platformy Obywatelskiej RP w Kobyłce wraz z Radną Powiatu 

Wołomińskiego Panią Kariną Jaźwińską skierowali do Burmistrza Miasta wniosek 

do budżetu Miasta Kobyłka na rok 2025 w sprawie uwzględnienia środków 

finansowych na zabezpieczenie współfinansowania z Powiatem Wołomińskim 

zadania polegającego na przebudowie ulicy Kazimierza Wielkiego w Kobyłce; 

 

c) wpłynął również wniosek mieszkańców ulicy Żytniej z prośbą o zabezpieczenie 

środków w budżecie Miasta Kobyłka na budowę ulicy Żytniej; 



 

 

 

 

d) wpłynęła również skarga mieszkańców ulicy Żytniej na prace wykonywane przez 

Urząd Miasta na ulicy Żytniej. 

 

17) Dnia 10.09.2024 r. wpłynęła odpowiedź Pani Wiceburmistrz Miasta Kobyłka 

na Interpelację Pani Radnej Edyty Zbieć z dnia 30.08.2024 r.; 

 

a) w tym dniu wpłynęła również skarga mieszkańca z dnia 9.09.2024 r. w sprawie 

przewlekłego załatwiania sprawy. 

 

18) Dnia 11.09.2024 r. wpłynęło zaproszenie dla Radnych Miasta Kobyłka od Pana Starosty 

Wołomińskiego Arkadiusza Werelicha oraz Burmistrz Wołomina Pani Elżbiety Radwan 

na wydarzenie pod nazwą „Światowy Dzień Sybiraka” które odbyło się 17 września 

2024 r.; 

 

a) w tym dniu wpłynęła również odpowiedź Urzędu Miasta Kobyłka na wniosek 

Komisji Finansowo-Budżetowej Rady Miasta Kobyłka z dnia 20.08.2024 r.; 

 

b) w tym dniu wpłynęła również odpowiedź Burmistrza Miasta Kobyłka na pytanie  Pani 

Wiceprzewodniczącej Rady Miasta Kobyłka Moniki Janczary skierowane 

do Burmistrza Miasta podczas Sesji Rady Miasta; 

 

c) w tym dniu wpłynęła również opinia Zespołu Radców Prawnych Urzędu Miasta 

Kobyłka dotycząca skargi mieszkańców ulicy Żytniej – na wniosek Pani 

Przewodniczącej Rady Miasta Kobyłka. 

 

19) Dnia 13.09.2024 r. wpłynęły odpowiedzi Urzędu Miasta Kobyłka na wnioski Komisji 

Rewizyjnej Rady Miasta Kobyłka; 

 

a) w tym dniu wpłynęła również do Pani Przewodniczącej Rady Miasta tajemnica 

skarbowa przekazana przez Naczelnika Urzędu Skarbowego w Wołominie. 

 

20) Dnia 16.09.2024 r. Pan Radny Artur Rola skierował pismo do Przewodniczącej Rady 

Miasta Kobyłka z prośbą o włączenie Radnego do prac Komisji Skarg, Wniosków 

i Petycji Rady Miasta Kobyłka; 

 

a) w tym dniu Pani Przewodnicząca Sylwia Jaźwińska oraz Pan Radny Paweł Kostrzewa 

spotkali się z mieszkańcem ul. Majdańskiej w Biurze Rady Miasta w sprawie ulicy 

Majdańskiej w Kobyłce; 

 



 

 

 

b) w tym dniu Pan Radny Łukasz Rostek skierował wniosek do Burmistrza Miasta 

z prośbą o uwzględnienie w budżecie Miasta Kobyłka na 2025 rok budowy 

wyniesionego przejścia dla pieszych w ulicy Hubala. 

 

21) Dnia 17.09.2024 r. wpłynęło pismo Komisariatu Policji w Kobyłce do wiadomości Pani 

Przewodniczącej Rady Miasta Kobyłka z prośba do Pana Burmistrza oraz Rady Miasta 

Kobyłka o zaplanowanie w budżecie Miasta Kobyłka na 2025 r. środków finansowych 

na rzecz wsparcia działań Policji; 

 

a) w tym dniu wpłynęły również uwagi do uchwały nr XXIV/177/2020 z dnia 29 

kwietnia 2020 r. przekazane przez Nadzór Prawny Mazowieckiego Urzędu 

Wojewódzkiego w Warszawie; 

 

b) wpłynęły również odpowiedzi Urzędu Miasta Kobyłka na wnioski Komisji 

Rewizyjnej; 

 

c) Pani Radna Barbara Filipczak skierowała do Burmistrza Miasta Interpelację 

w sprawie ulicy Kraszewskiej oraz drzewa przy ul. Powstańców; 

 

d) Pani Przewodnicząca Sylwia Jaźwińska skierowała do Burmistrza Miasta Interpelację 

w sprawie niewidocznego przejścia dla pieszych w zbiegu ulic Czarnej Kawki oraz 

ul. Dojazdowej w Kobyłce; 

 

e) W tym dniu wpłynęła również skarga mieszkańca z dnia 16.09.2024 r. 

na bezczynność w sprawie złożonej przez mieszkańca skargi.  

 

22) Dnia 18.09.2024 r. wpłynęła odpowiedź Urzędu Miasta na wnioski skierowane do 

Burmistrza Miasta przez Komisję Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta Kobyłka 

z posiedzenia Komisji w dniu 02.09.2024 r. 

 

23) Dnia 23.09.2024 r. wpłynęła odpowiedź Urzędu Miasta na Interpelację Klubu Radnych 

Platformy Obywatelskiej RP z dnia 05.09.2024 r. 

 

24) Dnia 24.09.2024 r. wpłynął wniosek mieszkanki do uchwały budżetowej Miasta Kobyłka 

na 2025 r. w sprawie utwardzenia ul. Cedrowej w Kobyłce; 

 

a) W tym dniu wpłynęło również pismo od Wojewody Mazowieckiego w sprawie 

otrzymania delegacji przez Pana Radnego Pawła Kostrzewę do reprezentowania 

Wojewody w Radzie Społecznej działającej przy Miejskim Samodzielnym Zakładzie 

Opieki Zdrowotnej w Kobyłce.  

 



 

 

 

 

Uroczystości przy Cmentarzu Poległych w Ossowie,  

Uroczyste złożenie wieńców pod pomnikiem w Radzyminie, 

 

PRZEWODNICZĄCA  

       RADY MIASTA KOBYŁKA 

 

                Sylwia Jaźwińska 


